
Zápis ze schůze výboru ZO ČZS Klecánky konané dne 2. 2. 2019   

od 14.00 hodin u L. Biemanna. 
 

Přítomni: př. L. Biemann, př. J. Dvořák, př. Z. Hříbal, př. J. Jenšíková, př. M. Plotica, př. 
H. Řepková, př. L. Venc 
za kontrolní komisi př. M. Jaša, př. M. Zima 

  
 
 

 

1. Dne 12. prosince 2018 jednal př. Z. Hříbal s paní místostarostkou Zdib Ing. Kateřinou 
Kolářovou ohledně značky zákazu vjezdu na spodní přístupové cestě do naší osady. 
Slíbila projednání tohoto problému. 

2. Platba za odpady na letošní rok zůstává ve stejné výši jako předešlé roky a činí 500,- 
Kč za chatu. 

3. V úterý 15. ledna proběhlo jednání s panem Bulou ohledně provádění stavebního 
dozoru při rekonstrukci vodovodu. Následně mu byla odeslána objednávka na tuto 
činnost. 

4. Jednatel informoval výbor o vznesených dotazech na firmy, které prováděly pro ČEZ 
přípojky v naší osadě na hloubky uložení kabelů a to i vysokonapěťového 
k trafostanici. Bylo mu sděleno, že nejhlubší rozměr je 100 cm. 

5. Bude potřeba poslat paní K. Kattainen mail a dopis že nebude mít přípojku k 
vodovodu a co jí bude stát pozdější připojení a ještě těm co něco dluží. Jedná se 
celkem o 6 našich členů. 

6. Výbor souhlasí z nabídkou na zaměření nového vodovodu firmou Zeměměřičká 
kancelář Ing. Pavel Láznička a s nabídkou pana Buli na výkon stavebního dozoru. 

7. Bude potřeba sjednat věcná břemena na vedení vodovodu přes pozemky př. J. 
Bergla, př. J. Novákové a př. J. Kaniakové. J. Bergl a J. Nováková již poslali souhlas. 

8. Po dokončení opravy vodovodu bude potřeba vypracovat dodatek vodovodního řádu, 
ve kterém musí být zakotveno užití zpětné klapky, souhlas s platností vodoměru aj. 

9. Výbor konstatoval, že je potřeba opravit elektrický ohradník na spodním parkovišti, 
zodpovídá L. Biemann. 

10. Příští schůze výboru bude podle naléhavosti ještě v únoru nebo v březnu. 

 

 
 
V Klecánkách dne 2. 2. 2019 
 
 
     
          
         Zdeněk Hříbal 
         jednatel ZO ČZS 
 
 


